

8月21日 | 第一天

8:30-10:30	开幕式 药物研发新纪元：跨越与合作 三层 宴会厅 	
10:30-11:00	茶歇及交流 三层 休息区	
11:00-12:30	分会场 01 三层 宴会厅 癌症药物研发中的新方法新思路	分会场 02 三层 共享厅 多重测试控制的实现及其基础知识回顾
12:30-14:00	午餐	
14:00-15:30	分会场 03 三层 宴会厅 	分会场 04 三层 共享厅 真实世界研究的新视角
15:30-16:00	茶歇	
16:00-17:30	分会场 05 三层 宴会厅 	分会场 06 三层 共享厅 关于ICH E9(R1) 估计目标的新进展与考量

8月22日 | 第二天

09:00-10:30	分会场 07 三层 宴会厅 联合疗法研究设计中的考量	分会场 08 三层 共享厅 基于统计建模的药物研发
10:30-10:45	茶歇	
10:45-12:15	分会场 09 三层 宴会厅 疫苗临床研究中的创新方法应用	分会场 10 三层 共享厅 富集设计
12:15-13:30	午餐	
13:30-15:00	分会场 11 三层 宴会厅 	分会场 12 三层 共享厅 临床试验自动化
15:00-15:30	茶歇及交流	
15:30-17:30	闭幕式 三层 宴会厅 	


DIA中国办公室

中国北京市海淀区丹棱街1号院1号楼16层 1607室, 邮编: 100080 | 电话: +86 10 5704 2659 | www.DIAglobal.org
 中国上海市徐汇区零陵路599号601室 邮编: 200030 | 电话: +86 21 6487 6029 | China@DIAglobal.org
 DIA Global Center: Washington, DC, USA | Basel, Switzerland | Beijing/Shanghai, China | Horsham, PA, USA | Mumbai, India | Tokyo, Japan

August 21

8:30-10:30	Opening & Keynote Session Breaking Boundaries: New Era of Clinical Development 3rd Floor, Grand Ballroom 	
10:30-11:00	Tea Break and Networking	
11:00-12:30	Session 1 3rd Floor, Grand Ballroom Novel Design in Oncology Studies	Session 2 3rd Floor, Unity Room The implementation of multiple testing control, including refresher of the basics
12:30-14:00	Lunch	
14:00-15:30	Session 3 3rd Floor, Grand Ballroom  Safety and Benefit-Risk Assessment: Planning and Execution	Session 4 3rd Floor, Unity Room Innovative Thinking in Real World Evidence Study
15:30-16:00	Tea Break	
16:00-17:30	Session 5 3rd Floor, Grand Ballroom  Opportunity and Challenges in Immune-Oncology Development	Session 6 3rd Floor, Unity Room The Recent Development and Perspectives on ICH E9(R1) Estimand

August 22

9:00-10:30	Session 7 3rd Floor, Grand Ballroom Considerations in the Trial Design for Combination Therapy	Session 8 3rd Floor, Unity Room Modeling/Model-based development
10:30-10:45	Tea Break	
10:45-12:15	Session 9 3rd Floor, Grand Ballroom Application of Innovative Methods in Vaccine Clinical Development	Session 10 3rd Floor, Unity Room Enrichment Design
12:15-13:30	Lunch	
13:30-15:00	Session 11 3rd Floor, Grand Ballroom  Challenges and the Changing Landscape of Data Monitoring Committees	Session 12 3rd Floor, Unity Room Automation in Clinical Trials
15:00-15:30	Tea Break and Networking	
15:30-17:30	Close Plenary	